
Krajevna skupnost Kandija – Grm
Smrečnikova ul. 16
8000 Novo mesto

Zapisnik

sestanka 4. seje Sveta KS Kandija – Grm, ki je bila v ponedeljek, 24. 4. 2023,
ob 18. uri v prostorih KS na Smrečnikovi ulici 16, Novo mesto.

Prisotni: Janez Auersperger, Janez Bobič, Dragica Ferbežar, Nina Jakovljevič,
Sonja Simčič, Matej Somrak

Opravičeno odsoten: Rafko Križman

Dnevni red:

1. Potrditev zapisnika 3. seje
2. Pregled uresničitve sklepov 3. seje (pod tč.4)
3. Delo sveta v preteklih 2 mesecih
4. Pregled gradiva za letak
5. Časovnica aktivnosti do konca junija, določitev prioritet

Ad1

Pregledali smo zapisnik 3. seje, nanj ni bilo pripomb, zato smo ga potrdili.

Ad2 in Ad3



smo združili, saj se prekrivata in dopolnjujeta.

Glede na sklepe iz prejšnjega zapisnika smo realizirali:

- z Upravo Vrtca Ciciban je podpisan nov dogovor o razdelitvi stroškov ,
in sicer iz 26% na 3,8% na posameznih postavkah v korist KS, dogovor
pa velja od 1. 4. 2023 dalje;

- v teku je prenova naše dvorane na Smrečnikovi, postavljena je stena
in do konca aprila dobimo tudi nove mize;

- glede umirjanja prometa s cestnimi ovirami in postavitvijo znakov na
Smrečnikovi ulici smo dobili pojasnila, da je sedanja situacija
ustrezna;

- z odgovornimi na Pagrasu je predsednica KS opravila pogovor in ogled
na terenu, dokončnega odgovora, kaj je s sporno škarpo, pa še
nimamo;

- predsednica KS je kontaktirala Policijo in navezala sodelovanje z g.
Mirkom Cimermančičem, ki je vodja našega policijskega okoliša;

- predsednica KS nas je seznanila z odgovorom Dolenjskega muzeja o
pomembnih datumih in dogodkih, ki so se zgodili v zgodovini na
območju naše KS. Mnenja smo, da je najbolj primeren datum 26.
september – datum razstave in začetek kulturno - umetniškega
gibanja novomeške pomladi v salonu hotela Windisher v Kandiji, kar
je predlagala tudi odg. strokovna delavka v DM.

Ad4

Zbrano je gradivo za glasilo ali letak iz prejšnjega obdobja, določene novice,
žal, niso več aktualne. Potrudili se bomo, da čimprej pripravimo aktualne
informacije za krajane v obliki 4-stranskega letaka.

Odgovorni: Nina Jakovljevič in Sonja Simčič, ostali člani prispevamo
posamezne članke in fotografije.

Ad5

Naše naslednje aktivnosti:



- opraviti ogled razsvetljave po KS z odgovornim na MO (Miloš Dular) in
ugotoviti, katere luči je treba zamenjati in katere od teh bodo
zamenjane s sofinanciranjem KS. Odgovorna: Sonja Simčič in Janez
Bobič;

- na MO Nm nasloviti dokumentacijo za sofinanciranje projektov po
sistemu 70 % : 30 % za ureditev prostorov in za razsvetljavo na
pešpoti med Paderšičevo in Adamičevo ulico, kjer bosta postavljeni 2
luči na akumulator, odg.: Sonja Simčič in Matej Somrak;

- opraviti ogled cestišča po KS z g. Tomažinom glede preplastitve
cestišča in nujnega saniranja posameznih nevarnih točk na cestišču
in pločnikih. Odg: Sonja Simčič, Matej Somrak;

- o nevarnostih na cestišču in pločnikih predsednica KS obvesti tudi
Policijo.

- predlog postavitve novih informativnih tabel na stavbi KS in po KS,
odg: Janez Bobič;

- ureditev male pisarne, dogovor z gobarji o izpraznitvi in ureditvi
njihove omare, oddajo miz in omare, odg: Dragica Ferbežar.

Sestanek smo zaključili ob 20. uri

Zapisala: Dragica Ferbežar, tajnica KS Sonja Simčič, preds. KS


